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Abstract (en)
[origin: CN106174692A] The invention relates to a method for producing a multi-segment filter (19) of the tobacco processing industry, a granule
filling device (14) and a rod-forming machine (10) of the tobacco-processing industry. There are gaps (20) between the filter segments (15) with
a granulate (16) is filled, wherein the granules (16) for filling the gaps (20) by an air stream (31) receives a velocity component in the conveying
direction (21) of the rod-making machine (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Herstellung eines Multisegmentfilters (19) der Tabak verarbeitenden Industrie, eine Granulatbefüllvorrichtung
(14) und eine Strangmaschine (10) der Tabak verarbeitenden Industrie. Es werden Lücken (20) zwischen Filtersegmenten (15) mit einem Granulat
(16) befüllt, wobei das Granulat (16) zum Befüllen der Lücken (20) durch einen Luftstrom (31) eine Geschwindigkeitskomponente erhält, die in
Förderrichtung (21) der Strangmaschine (10) ist.
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